

《单词百科:subsystems是什么意思?subsystems怎么发音?subsystems的解释和用法》

英语单词subsystems是什么意思?subsystems怎么读?subsystems怎么发音?简答网为您整理了subsystems的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



subsystems怎么读

subsystems的读音:[ˈs bs st mz]

subsystems的意思

1、n.[计] 子系统 (subsystem的复数) ；

subsystems的双语例句

1、 We also present the detailed design for the four subsystems.

详细介绍了各部分的硬件设计.

2、 The subsystems about database management, database research, database statistics, producing and printing report forms were designed.

设计了数据库的管理、 查询、 统计、 报表生成和列印等子系统.

3、 Computer-based relaying system consists of subsystems with well defined functions.

计算机继电保护系统由一些功能明确的子系统组成.

4、 It is necessary to strengthen backward linkages of industry for improving the competency of subsystems' manufacturers.

要提高子系统供应商的竞争力,需要加强产业发展的后向联系.

5、 The system mainly includes subsystems of tower base control and nacelle control.

主控系统包括塔基控制和机舱控制子系统.

6、 The Advanced Public Transportation System is one important subsystems of ITS.

先进的公共交通系统是ITS的重要的子系统之一.

7、 In chapter 6, the examples of the two subsystems are finally given.

第六章, 给出了钢筋工程量提取和工程预算编制两个子系统的应用实例.

8、 Each functional area has within it a number of systems and subsystems.

在每一种职能范围内,包含有一定数量的系统和子系统.

9、 Health care industry includes six subsystems are complicated in structure.

卫生产业包含医疗、预防、保健、康复、教学、科研等子系统,服务类型众多,结构复杂.

10、 Designing each subsystems of firing control system.

设计了燃烧控制系统的各子系统.

11、 Consider these two situations for a product with five subsystems.

考虑一下测试含有五个子系统的产品的两种情况.

12、The result is useful for the system with more than two subsystems.

其结论可推广至多导航设备(统)组合导航输出导航参数的评定.

13、SAN-enabled clients use the disk array instead of their internal disk subsystems.

SAN中的客户机使用该磁盘阵列而不是使用机内的磁盘子系统.

14、Capillaries connect the arterial and venous circulatory subsystems.

毛细血管循环系统连接着动脉和静脉循环子系统.

15、The primary node is responsible for running the communications subsystems and the attitude control system code.

主要节点负责执行通讯子系统与姿态控制系统.

以上是简答网为您整理的subsystems怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/subsystems>